
 

 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 2-7-2025 
Προς τον Υπουργό Ανάπτυξης κ. Τάκη Θεοδωρικάκο.  
Θέμα: Δεν τηρήσατε τη δέσμευσή σας σχετικώς με τη δημιουργία τμήματος Τεχνικών Επιθεωρητών 
Υγιεινής και Ασφάλειας στην εργασία στη Ρόδο – Ερωτώ ξανά, πότε θα αναλάβετε τη σχετική 
νομοθετική πρωτοβουλία, αυτή που υποσχεθήκατε στη Βουλή ότι θα ερχόταν μέχρι τέλος Ιουνίου;  
 
Κύριε Υπουργέ,  
Την 5-5-2025, κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. πρωτ. 790/28-4-2025 επίκαιρης ερώτησής μου προς το 
Υπουργείο σας, σχετικώς με το μείζον ζήτημα της απουσίας τμήματος Τεχνικών Επιθεωρητών Υγιεινής 
και Ασφάλειας στην εργασία στη Ρόδο, ο Υφυπουργός κ. Τσαβδαρίδης δεσμεύτηκε ότι η απαιτούμενη 
νομοθετική παρέμβαση για τη δημιουργία και στελέχωση του τμήματος θα έχει πραγματοποιηθεί 
μέχρι το 2ο τρίμηνο του 2025, ήτοι μέχρι το τέλος Ιουνίου. Η 30η Ιουνίου 2025 παρήλθε και η σχετική 
δέσμευσή σας δεν υλοποιήθηκε, αφού δεν υπήρξε η προαπαιτούμενη νομοθετική ρύθμιση περί του 
σχεδίου για τις αρχές οργάνωσης και εφαρμογής εποπτείας του άρθρου 130 του ν. 4512/2018. Είχα 
επισημάνει προς τον κ. Τσαβδαρίδη πως θα βρίσκομαι σε απόλυτη «επιφυλακή» σχετικώς με την 
τήρηση της προθεσμίας που οι ίδιοι τάξατε, διότι όσο εσείς κωλυσιεργείτε η ζωή και η υγεία των 
εργαζομένων στη Ρόδο, αλλά και συνολικώς στο Νότιο Αιγαίο, τίθεται σε μέγιστο κίνδυνο. Πρόσφατα, 
ένας 31χρονος εργαζόμενος έχασε τη ζωή του σε αρδευτικό έργο στη Ρόδο, όταν καταπλακώθηκε από 
χώματα στο χαντάκι που εργαζόταν. Στα μέσα Ιουνίου ένας εργαζόμενος έπεσε από τον πρώτο όροφο 
οικοδομής και τραυματίστηκε. Έχω κατ’ επανάληψη ζητήσει την άμεση παρέμβασής σας, με δύο 
επίκαιρες ερωτήσεις (Αύγουστος 2024, Απρίλιος 2025), με επίσκεψή μου στον Διοικητή της 
Επιθεώρησης Εργασίας, κ. Τζιλιβάκη (Νοέμβριος 2024), αλλά και με νέα ερώτησή μου τον Μάρτιο του 
2025. Με την παρούσα ερώτησή μου σας καλώ ξανά να απαντήσετε πότε θα υλοποιήσετε τη 
δέσμευσή σας και σας δηλώνω ότι δεν θα σταματήσω να επανέρχομαι ξανά και ξανά προς το 
Υπουργείο σας, εάν δεν προχωρήσετε στις απαιτούμενες ενέργειες για τη δημιουργία και στελέχωση 
του τμήματος Τεχνικών Επιθεωρητών Υγιεινής και Ασφάλειας στην εργασία στη Ρόδο.  
Δεδομένου ότι η Ρόδος είναι ένα από τα μεγαλύτερα τουριστικά κέντρα της χώρας με χιλιάδες 
εποχικώς και μονίμως εργαζόμενους, ενώ την τελευταία δεκαετία έχουν καταγραφεί στο νησί πάνω 
από 15 θανατηφόρα εργατικά ατυχήματα και ο αριθμός διαρκώς αυξάνεται.  
Δεδομένου ότι το νησί δεν διαθέτει Τμήμα Τεχνικής Επιθεώρησης Εργασίας, με συνέπεια την παντελή 
έλλειψη ελέγχων και ελεγκτικών μηχανισμών.  
Δεδομένου ότι είναι η 5η φορά που επανέρχομαι προς το Υπουργείο σας για το θέμα αυτό, διότι δεν 
τηρείτε τις δεσμεύσεις σας και επιδεικνύετε προκλητική αδράνεια και αδιαφορία. 
Ερωτάται ο Υπουργός:   
1) Πότε σκοπεύετε να φέρετε προς νομοθετική ρύθμιση το σχέδιο για τις αρχές οργάνωσης και 
εφαρμογής εποπτείας του άρθρου 130 του ν. 4512/2018 για το πεδίο ασφάλειας και υγείας των 
εργαζομένων, ώστε να δημιουργηθεί και να στελεχωθεί το παράρτημα Ρόδου; 
2) Έχετε εξετάσει την αποστολή κλιμακίων ελέγχου στη Ρόδο από την Αθήνα την τρέχουσα θερινή 
περίοδο, κατά την οποία τα εργατικά ατυχήματα αυξάνονται ραγδαίως;  
                                             

        Ο ερωτών Βουλευτής 
Γεώργιος Νικητιάδης 
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